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OR.0012.2.13.2021 
 

PROTOKÓŁ nr 32/21 
 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej 
odbytego w dniu 2 lipca 2021 r. w formie zdalnej  
pod przewodnictwem Pana Mariusza Owczarka 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
 

1. Dziuba-Marzec Anna 
2. Gęsiak Andrzej 
3. Kaftan Sławomir 
4. Owczarek Mariusz - przewodniczący 
5. Radowski Piotr 
6. Jarosław Rozmarynowski  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
 
Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia; 

2. Ryszard Menc – Naczelnik Wydziału Opłat i Podatków Lokalnych; 

3. Radosław Urbaniak – Kierownik Biura Burmistrza.  
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia komisji. 
2. Informacja o sporządzonym protokole nr 31/21 z poprzedniego posiedzenia.   
3. Zaopiniowanie: 

1) Sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2020 rok wraz z opinią Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 

2) Sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2020 rok; 
3) Informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wielun według stanu na dzień 31 grudnia 

2020 roku; 
4) Sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2020 rok: 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 
b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej,  
c) Wieluńskiego Domu Kultury. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 
rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2021 rok. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVII/540/29 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2021-2030. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 30 na os. Wojska Polskiego 6 w Wieluniu. 
8. Informacja o zaległościach podatkowych w 2020 r. i innych zobowiązaniach wobec gminy – wpływ 

udzielanych ulg i zwolnień na dochody miasta.  
9. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
10. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Punkt 1 
 

Otwarcie posiedzenia komisji. 
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Przewodniczący Mariusz Owczarek dokonał otwarcia posiedzenia. Następnie sprawdził obecność 
członków komisji poprzez imienne odczytanie ich nazwisk. Stwierdził prawomocność obrad (na stan 8 
członków, obecnych 8).  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 2 
 

Informacja o sporządzonym protokole nr 31/21 z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do protokołu? Nikt się nie 
zgłosił.  
 
Komisja przyjęła informację o sporządzonym protokole nr 31/21.  
 
Uwag nie zgłoszono.  

Punkt 3 
 
Zaopiniowanie: 

1) Sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2020 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 

2) Sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2020 rok; 
3) Informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wielun według stanu na dzień 31 grudnia 

2020 roku; 
4) Sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2020 rok: 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 
b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej,  
c) Wieluńskiego Domu Kultury. 
 

1) Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2020 rok wraz z opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu zał. nr 3.  

 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
 
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Wieluń za 2020 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym 
sprawozdaniu, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. 
Komisja (przy 1 głosie ,,za”, 1 głosie ,,przeciw”, 3 głosach ,,wstrzymujących się”) nie zajęła stanowiska 
w ww. sprawie.  
Opinia nr 427/32/21 stanowi zał. nr 4.   
 
Uwag nie zgłoszono.  

 
2) Zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2020 rok zał. nr 5. 

 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. 
 
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania finansowego 
Gminy Wieluń za 2020 rok , kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 
5 radnych. Komisja (przy 2 głosach ,,za”, 1 głosie ,,przeciw”, 2 głosach ,,wstrzymujących się”) wydała 
pozytywną opinię w ww. sprawie.  
Opinia nr 428/32/21 stanowi zał. nr 6.   
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3) Zaopiniowanie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wielun według stanu na dzień 
31 grudnia 2020 roku zał. nr 7.   

 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. 
 
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o stanie mienia 
komunalnego Gminy Wielun według stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku, kto jest przeciw, a kto 
wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) wydała 
pozytywną opinię w ww. sprawie.  
Opinia nr 429/32/21 stanowi zał. nr 8.   
 

4) Zaopiniowanie sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2020 rok: Miejskiej i 
Gminnej Biblioteki Publicznej, Muzeum Ziemi Wieluńskiej, Wieluńskiego Domu Kultury zał. nr 
9.   
 

Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. 
 
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdań rocznych z 
wykonania planów finansowych za 2020 rok: Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, Muzeum Ziemi 
Wieluńskiej, Wieluńskiego Domu Kultury, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu 
udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) wydała pozytywną opinię w ww. sprawie.  
Opinia nr 430/32/21 stanowi zał. nr 10.   

Punkt 4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok zał. 
nr 11. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok , kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 
W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 2 głosach ,,za”, 1 głosie ,,przeciw”, 13 głosach 
,,wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  
Opinia nr 431/32/21 stanowi zał. nr 12.  

Punkt 5 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2021 rok zał. nr 13. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Głos zabrali: 
 
Radny Piotr Radowski zapytał, czy do omawianego projektu uchwały będą przedłożone jakieś 
autopoprawki?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że istnieje jeszcze możliwość składania autopoprawek.  
 
Rady Piotr Radowski dopytał, czy na dzień dzisiejszy burmistrz ma przygotowane jakieś autopoprawki?   
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że gdyby posiadał jakieś autopoprawki to w pierwszej 
kolejności zostałyby one przekazane radnym.  
 
Radny Piotr Radowski wspomniał o przetargu na budowę łącznika na ul. Nadodrzańskiej i ul. 
Ogrodowej. Powiedział, że w drugim przetargu wpłynęła oferta, której wartość jest większa od 
środków zaplanowanych w budżecie. Zapytał, czy burmistrz planuje uzupełnić środki do wysokości 
oferty, która została złożona i czy będą w tym zadaniu jakieś zmiany? Zadał następnie pytanie w 
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sprawie zwiększenia środków o 1 mln 400 tys. zł na gospodarkę odpadami komunalnymi. Powiedział, 
że na 2021 rok przeznaczono na ten cel kwotę 6 mln 750 tys. zł, a burmistrz proponuje zwiększenie 
środków. Stwierdził, że łącznie gmina dopłaci do gospodarki odpadami komunalnymi kwotę 3 mln 400 
tys. zł. Podkreślił, że najprawdopodobniej nie uda uzyskać się zamierzonego efektu, który przedstawiał 
burmistrz. Zaznaczył, że ma nadzieję, iż koszty zmniejszą się po ogłoszeniu następnego przetargu, 
ponieważ działania mające na celu zmniejszenie wydatków po prostu nie działają. Poprosił burmistrza 
o krótki komentarz w tej sprawie. Wspomniał następnie o zmianie dokumentacji na przebudowę ul. 
Zbiorczej. Gmina planuje przeznaczyć kwotę 160 tys. zł na opracowanie dokumentacji i uzyskanie 
pozwolenia ZRID-owskiego na skrzyżowane między ul. Częstochowską oraz umożliwienie realizacji 
fragmentu budowy chodnika wzdłuż ul. Opolskiej w Gaszynie. Zapytał, czy Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych I Autostrad planuje dobudowę fragmentu chodnika o długości 200 metrów? Przypomniał, 
że mieszkańcy odwoływali się od pierwotnego projektu i pozwolenia. Sprawa była rozpatrywana w 
ministerstwie przez ponad dwa lata. Zadał pytanie, czy burmistrz ma jakieś inne uzgodnienia z GDDKiA, 
ponieważ z urzędu zostało wystosowane pismo do GDDKiA informujące o tym, że gmina Wieluń 
przejmie koszty tego odcinka, który został wyłączony z projektu. Poprosił o udzielenie szczegółowych 
informacji nt. temat.  
 
Radna Anna Dziuba-Marzec poprosiła o omówienie zmian, które zostały zawarte w projekcie uchwały 
budżetowej. Poinformowała o niepoprawnym załączniku na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 
gminy Wieluń oraz braku opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku komisji 
Rewizyjnej. Poprosiła następnie o omówienie w szczególności zadania - dział 900 pkt 4 - środki na 
zakup i montaż placów zabaw w kontekście wniosku osiedla nr 1. Zapytała, czy to jest na takiej 
zasadzie, że jeśli burmistrz ma inny pomysł niż mieszkańcy to go inaczej zrealizuje, tylko po to, aby 
zrobić na złość mieszkańcom osiedla, którzy chcieli tak naprawdę dobrze dla całego Wielunia? Zwróciła 
się również z prośbą o omówienie zadania z działu 926 - budowa stadionu wielofunkcyjnego przy ul. 
Wojska Polskiego. Zaapelowała, aby burmistrz omówił wszystkie zmiany bez komentowania, że ,,jest to 
opisane”. Stwierdziła, że jest to komisja budżetowa, więc radni mają prawo pytać o sprawy finansowe 
gminy, co w innych gminach jest kwestią naturalną.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział: 
1) radnemu Piotrowi Radowskiemu w sprawie przetargu na budowę łącznika między ul. Ogrodową a 

ul. Nadodrzańską, że gmina planuje dołożyć środki do tego przetargu, ponieważ zarówno w 
pierwszym jak i w drugim przetargu kwota przewyższała jego wartość. Odniósł się następnie do 
kwestii zwiększenia środków na gospodarkę odpadami, mówiąc że efekty funkcjonowania 
kompostowni są widoczne już teraz, poprzez to jakie przychody i koszty generuje Przedsiębiorstwo 
Komunalne. Powiedział, że środki wygenerowane przez Przedsiębiorstwo Komunalne z 2021 r. 
zostaną skonsumowane przez gminę dopiero w 2022 r., podczas podziału dywidendy z zysków 
spółki. Podkreślił, że w związku z tym, że gmina uzyskała dotację z Narodowego Funduszu na 
kompostownię, nie może mieć innej ceny za odpady niż zostało to pierwotnie określone. Po dwóch 
miesiącach funkcjonowania kompostowni, szacuje się, że kwota którą wygeneruje spółka na 
odpadach, będzie na poziomie około 2 mln zł. Dodał, że nie ma możliwości, aby w żaden inny 
sposób wprowadzić omawiane środki do budżetu gminy, stąd roczne opóźnienie. Oznajmił, że po 
zakończeniu projektu z NFOŚiGW mogą ulec zmianie ceny odpadów. Poruszył następnie kwestię 
związaną z przebudową ul. Zbiorczej. Powiedział, że w tej chwili wyraźnie widać, jak blokuje się 
ruch samochodów, jadących od strony ul. Popiełuszki na ul. Częstochowską. Powiedział, że w 
pierwotnym projekcie budowy odcinka między ulicą Częstochowską a ul. Opolską w Gaszynie, 
Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie uwzględniła budowy ronda. Zgodził się z 
radnym Radowskim, że istnieje ryzyko absurdu drogowego, polegającego na tym, że GDDKiA 
zakończy swój zakres prac, a fragment chodnika o długości 200 metrów nie zostanie wykonany. 
Uzupełnił, że gmina już wcześniej sugerowała wykonanie budowy omawianego fragmentu odcinka. 
Były wysłane pisma w tej sprawie do GDDKiA ale nie spotkały się one z zainteresowaniem. 
Wspomniał o niedawnym spotkaniu z przedstawicielami GDDKiA, na którym zaproponowano 
budowę ronda na omawianym odcinku. Propozycje tę wsparł Pan Bogusław Orzeł; 
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2) radnej Annie Dziubie-Marzec, że nie wie, jak jeszcze bardziej szczegółowo ma omówić zmiany do 
budżetu. Podkreślił, że do projektu uchwały zostało dołączone uzasadnienie, w którym wszystkie 
pozycje zostały dokładnie rozpisane. Podkreślił, że taktyka innych samorządów nie musi być 
stosowana w naszej gminie. Dodał, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z przepisami 
prawa tj. ustawą o finansach publicznych.  

 
Radny Piotr Radowski zapytał, czy GDDKiA udzieliła odpowiedzi na pytanie wystosowane przez 
burmistrza w sprawie pokrycia kosztów fragmentu chodnika, który został zabezpieczony na potrzeby 
gminy? Zapytał, dlaczego doszło do takiej sytuacji, że zadanie nie było realizowane przez dwa lata 
poprzez odwołania do Ministerstwa Infrastruktury - czy było jakieś wyjaśnienie GDDKiA? Zapytał 
następnie, czy burmistrz planuje realizuję budowy hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 5 w 
Wieluniu w 2021 roku, czy ta inwestycja zostanie wstrzymana?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział: 
1) radnej Annie Dziubie-Marzec, że urząd nie posiada jeszcze opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w sprawie wniosku komisji Rewizyjnej; 
2) radnemu Piotrowi Radowskiemu, iż nie pamięta dokładnie czy pismo z GDDKiA trafiło oficjalnie do 

urzędu, ponieważ opierano się głównie na spotkaniu z przedstawicielami GDDKiA. Uzupełnił, że 
zmiany podyktowane są uzgodnieniami słownymi. Oznajmił następnie, że przetarg na budowę sali 
gimnastycznej przy Szkole Podstawowej nr 5 w Wieluniu zostanie przesunięty na okres jesienny. 
Dodał, że przetarg został ogłoszony w najgorszym okresie lawinowego wzrostu cen materiałów 
budowalnych. To był wzrost kilkudziesięcioprocentowy. Powiedział, że wszystkie przetargi, które są 
teraz ogłaszane mają dużą tendencję wzrostową. Wspomniał o dużym przyroście kredytów 
hipotecznych, co jego zdaniem napędziło nieprawdopodobny popyt na materiały budowlane. 
Podaż nie nadążyła z popytem, a jedynym środkiem zaspokojenia popytu był wzrost cen. Oznajmił, 
iż jest to podobna sytuacja z lat 2007-2008, kiedy wówczas również wystąpił lawinowy wzrost cen 
na materiały budowalne, co skończyło się znaczną korektą na rynku. W związku z powyższym 
gmina nie wycofuje się z realizacji zadania, lecz przesuwa jego wykonanie - planowany termin 
ogłoszenia przetargu to październik.   

 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2021 rok, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W 
głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 2 głosach ,,za”, 1 głosie ,,przeciw”, 3 głosach 
,,wstrzymujących się”) wydała pozytywną opinię w ww. sprawie.  
Opinia nr 432/32/21 stanowi zał. nr 14.   

Punkt 6 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVII/540/29 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2021-2030 zał. nr 15.   
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos zabrali: 
 
Radny Piotr Radowski zapytał, z czego wynika wysoki koszt opracowania dokumentacji na przebudowę 
ulicy z Kurowa do Kopydłowa, na którą gmina planuje przeznaczyć 105 tys. zł? Podkreślił, że jego 
zdaniem jest to duża kwota, ponieważ poprzednie projekty rozbudowy dróg gminnych opiewały na 
kwotę w granicach 30-40 tys. zł.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że jeżeli kwota nie zostanie w całości przeznaczona na 
wykonanie dokumentacji to pozostałe środki przejdą na realizację inwestycji.   
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Radny Piotr Radowski powiedział, że jeżeli gmina zakłada kwotę 105 tys. zł na wykonanie 
dokumentacji, to potem biura projektowe oscylują wedle podanej wartości. Zaznaczył, iż jego intencją 
jest, aby gmina nie napędzała cen dokumentacji projektowych.  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zaznaczył, że gdy gmina podała niskie kwoty np. na ulice Graniczną w 
Wieluniu to wszystkie dokumentacje przekroczyły wartość podaną w budżecie. Zaproponował, aby 
poczekać na propozycje oferentów.  
 
Radny Andrzej Gęsiak zaproponował, aby przy okazji przebudowy drogi, na odcinku Kurów-Kopydłów, 
wykonać również ścieżkę rowerową.  
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr XXXVII/540/29 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na 
lata 2021-2030, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 
Komisja (przy 4 głosach ,,za”, 2 głosach ,,wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w ww. sprawie.  
Opinia nr 433/32/21 stanowi zał. nr 16.  

Punkt 7 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 
30 na os. Wojska Polskiego 6 w Wieluniu zał. nr 17. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 30 na os. Wojska Polskiego 6 w Wieluniu, kto 
jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 
głosach ,,za”) wydała pozytywną opinię w ww. sprawie.  
Opinia nr 434/32/21 stanowi zał. nr 18.   

Punkt 8 
 
Informacja o zaległościach podatkowych w 2020 r. i innych zobowiązaniach wobec gminy – wpływ 
udzielanych ulg i zwolnień na dochody miasta zał. nr 19.   
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos zabrali: 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy zaległości zawarte w informacji są zaległościami za 2020 rok, 
czy za lata poprzednie, a jeśli za poprzednie to w jakich proporcjach jest to za 2020 rok, a w jakich za 
lata poprzednie?  
 
Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, iż zgodnie z przedstawioną informacją są to zaległości 
narastające w 2020 roku.  
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  
 
Komisja przyjęła informację o zaległościach podatkowych w 2020 r. i innych zobowiązaniach wobec 
gminy – wpływ udzielanych ulg i zwolnień na dochody miasta.  
 

Punkt 9 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
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Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił. 
 
Uwag nie zgłoszono.  

Punkt 10 
Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zamknął 32 posiedzenie Komisji Budżetowo- Gospodarczej.  
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:         Przewodniczący Komisji 
 
Monika Kowalska             Mariusz Owczarek 


